
 
 

Protokoll Skidting ÅSF Längdskidor 

Protokoll fört vid Ångermanlands Skidförbund (längd) skidting lördag den 26:e maj 2018 på Hallstaberget i 

Sollefteå. 

 

Närvarande 

Representanter från följande föreningar och idrottsförbund var på plats, totalt 16st deltagare. 

Svenska Skidförbundet (Längdkonsulent), Västernorrlands Idrottsförbund SISU Idrottsutbildarna (SISU 

nedan), Anundsjö IF, Bondsjöhöjdens IK, Husums IF SK, Hägglunds SK Ski Team, Sidensjö IK, Sollefteå Skidor, 

Vårby IK samt LK ÅSF (LK nedan). 

 

Dagordning / Punkter 

1. Välkommen 

Skidkonsulent Anna Norman från Svenska Skidförbundet samt Jens Boveng från Ångermanlands Skidförbund 

hälsade välkomna till årets skidting och presenterade agendan i stora drag. 

 

2. Skidframtid i Ångermanland 

 David Backa från SISU presenterade ”Strategi 2025” och pratade om nya tankar och 

inriktningsarbeten för idrottsrörelsen mot år 2025. Vårby IK lyftes som god förebild och fick prata 

en del om sina projekt och genomförande i arbetet mot ”Strategi 2025”. 

 Jens Boveng från LK presenterade resultatet från den enkät som varit publicerad på Internet för 

distriktets ungdomar i åldern 9-16 år att svara på, avseende ”Framtidens Längdskidtävlingar i 

Ångermanland”. Jens pratade även en del om det bakomliggande syftet med enkäten. 

 Anna Norman presenterade innehållet i Vårby IK:s motion avseende tävlingsprogrammet, med 

kompletteringar och förtydliganden från Anna Mannelqvist från Vårby IK. 

 Jens och Anna N. informerade om nya uttagningsregler och kriterier för ICA och Folksam Cup från 

Svenska Skidförbundet, som gäller från och med denna säsong och framåt. 

 Anna N. presenterade information från SSF:s nya rekommendationer kring barn- och 

ungdomstävlingar, ett material som innehåller önskemål om mer variation i distanser och 

tävlingsformer. 

 Baserat på informationen från enkät, motion samt information om ICA/Folksam samt SSF delades 

skidtinget in i arbetsgrupper där fokuspunkter för ”Framtidens Längdskidtävlingar i 
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Ångermanland” togs fram, för alla klubbar att utvärdera och se över vid planering av kommande 

tävlingar. Se bilaga 1 för punkterna. 

 Jens pratade om behovet av att stärka LK:s funktion i distriktet samt behovet av att få in nya 

medlemmar till gruppen. Skidtinget beslutade att alla klubbar skall verka för att två representanter 

(minimum en) nomineras från klubbarna till LK via samordnare Jens Boveng, nominering skall ske 

senast måndag den 25:e juni! 

 

3. Tävlingar 2018/19 

 Kort presentation av tävlingsprogrammet samt analys av de punkter som verkades fram under 

grupparbetena under ”punkt2”. Skidtinget beslutade att skjuta följande frågor vidare till LK: 

o Namnändra ”Kommunskidan” till ett nytt namn som berör såväl Örnsköldsvik, Härnösand 

som Sollefteå. 

o LK skall verka för att planera in 3-4 möjliga dagar då ”Nya Kommunskidan” får plats i 

tävlingsprogrammet och då kan samordnas så att det under samma dag körs om möjligt 

tävling i Härnösand, Örnsköldsvik samt Sollefteå. Dessa dagar skall om möjligt vara helger. 

o Prata med Moliden för att se om de kan flytta sin tävling då den krockar med Hägglunds SK 

Ski Teams tävlingshelg, som bland annat inkluderar ”Seedings lopp” för Vasaloppet. 

o Ansvarar för att fördela DM status till tävlingarna i kommande tävlingsprogram. 

 Klubbarna erbjuds möjlighet att korrigera tävlingarna inför kommande säsong baserat på resultatet 

från enkät samt sammanställning i ”Bilaga 1” och grupparbeten under punkt 2. 

 Klubbarna uppmanas att föra in disciplin i kommande tävlingsprogram (TA) samt att slutföra alla 

rapporter och betalningar från föregående säsong, detta så att ÅSF/LK kan godkänna och fastställa 

tävlingsprogrammet för 2018/19. 

 

4. Utbildningar 

 Anna Norman pratade om kommande barnledarutbildning (upp till 12 år) i Örnsköldsvik (19-21 

oktober) samt planerad utbildning för ungdomsledarutbildning (13-16 år) i Sundsvall (7-9 

september samt 7-9 december). 

 Anna presenterade även information om kommande inspirationsträffar från SSF, fokus kommer att 

ligga på rullskidor. 

 Anna pratade allmänt om utbildningar samt de möjligheter som finns via SSF och SISU. 

 

5. ICA och Folksam Cup 

 Jens pratade lite kort om föregående ICA och Folksam Cup, presentation och dialog om kostnader 

för dessa arrangemang samt vad som eventuellt går att spara in på. Av den totala kostnaden går 

cirka 2.000:- per deltagare direkt till arrangören av cupen (anmälningsavgift), därutöver är det 

kostnader för gemensam buss samt överdragsjacka och mössa (cirka 1200:- ) som det går att spara 

in på. Nackdelen med att sluta med jackorna är att åkarna tappar ”minne” och stolthet över den 

jacka som idag används flitigt bland före detta deltagare från dessa cuper, vidare skulle ett 

gemensamt inköp för att ha hyresjackor generera en hög engångskostnad för ÅSF. Förslag väcktes 

om att eventuellt jaga en person som kan jobba med att försöka få in sponsorer, mot att denna 

person får provision på de sponsorintäkter som genereras. Dialog om detta tas i LK. 

 ICA Cup kommer inför kommande säsong att ha tillgång till Lars-Ola Forsgren samt Peter 

Höglund som ledare. 
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 Folksam Cup, nuvarande ledare Jens Boveng (4 säsonger), Sara Lagerskog-Eriksson (4 säsonger) 

samt Ulrik Ulander (3 säsonger) tackar alla för sin tid som ledare, de kommer dock ej att fortsätta 

som ledare. Primärt räcker inte tiden till då Jens och Sara är engagerade i juniorverksamhet också 

samt att de avgående ledarna tror det kan vara bra med lite nya röster efter flera säsonger. 

o Skidtinget beslutade att alla klubbar kommer med förslag på lämpliga ledare, dessa skickas 

till ÅSF Kansliet eller LK via Jens Boveng senast måndag den 25:e juni. 

o LK har förslag på två tjejer som går sista året på skidgymnasium, LK skall kontakta dessa 

för att se om de kan vara intresserade av att ställa upp som unga ledare i Folksam Cup. 

o Bondsjöhöjdens IK meddelar att Hans Sjödin kan ställa upp som vallare i kommande 

Folksam Cup. 

 

6. ICA/Folksam läger 

 Vårby IK planerar att hålla läger den 31/8-1/9 (fredag & lördag) 

 Bondsjöhöjdens IK har planerat att hålla läger den 25-26/8 (lördag och söndag) 

o Vårby IK och Bondsjöhöjdens IK uppmanas av LK att samverka så att någon av dem om 

möjligt flyttar sitt läger till ett annat datum, detta då lägren annars ligger direkt efter 

varandra. 

o LK skall prata med Sollefteå Skidor och Hägglunds SK Ski Team för att se hur deras planer 

och möjligheter ser ut för att arrangera ett ÅSF läger under sommaren/hösten. 

 Datum för ÅSF lägren skall fastställas senast måndag den 25:e juni, detta så att kansliet direkt 

därefter kan skicka ut information till alla klubbar om när årets ÅSF läger kommer att hållas. 

 

7. Övriga frågor 

 Inga övriga frågor lyftes av skidtinget. 

 

8. Avslutning 

 Anna Norman och Jens Boveng förklarade skidtinget för avslutat och tackade alla för visat intresse 

och engagemang under dagens gruppövningar i att arbeta mot ”Framtidens Längdskidtävlingar i 

Ångermanland”. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokollförare        Justerare 

 

 

Jens Boveng         Peter Höglund  

             

 


